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Afdelingsbestyrelsen Ryparken II.      

 

Referat fra bestyrelsesmøde 
onsdag den 8. september 2021 kl. 18.30  

 
Tilstede: Michael, Susanne, Hanne, Pia og Anders 
Afbud: Anita 
 

I starten af mødets afholdelse, var driftsleder Lars Zaar til stede. Lars gav en status på 
igangværende opgaver, herunder reetablering af bestyrelseslokalet efter vandskaden samt om 
udlicitering af vaskeriet (igangsættes 11. oktober). Lars udleverede tilbud på fornyelse af 
legepladserne. Legepladsudvalget gennemgår tilbuddet med henblik på udarbejdelse af forslag til 
et kommende afdelingsmøde. Lars orienterede om, at maling af opgange er iværksat i 
overensstemmelse med den prioritering, der tidligere er aftalt med bestyrelsen samt at 
containergården og el kasserne er ved at blive malet. Lars oplyste, at lejligheden i nr. 19, st. tv. er 
godkendt, mens nr. 21, st. th. fortsat afventer godkendelse. 
  
1) Godkendelse af dagsorden 

Godkendt 
 

2) Opfølgning på referat fra sidste møde 
Godkendt 

 
3) Afdelingsmøde 22. september 2021 (forslag, opgaver, m.m.) 

Ejendomskontoret står for opsætning og indkøb. Der er bestilt referent fra fsb. 
Michael laver beretning, og Anita står for budget. Modtagne forslag blev 
gennemgået og er efterfølgende sendt til fsb. 

 
4) Beskæring af område ud for nr. 23-25. 

Der har været afholdt møde omkring området med Hedevig Østergaard fra fsb og en 
repræsentant fra Sven Bech (anlægsgartner), og beskæringsplan er igangsat. 

 
5) Prioritering af opgaver i forhold til Ejendomskontoret 
 Lars fik udleveret oversigt over diverse opgaver, der ønskes udført eller fulgt op på.  
 Det drejer sig blandt andet om manglende lys i dioder, hække, der ikke er klippet 
 efter forskrifterne og hegn, der skal males. 
 
6) Meddelelser, diverse post og andre møder 
 a) Meddelelser og diverse post  

b) Meddelelser fra udvalg mv. 
IT-udvalget, legepladsudvalg, områdeudvalget, ”udenrigsudvalget” etc. 
c) Kommende møder / kurser. 
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7) Eventuelt 
Pia fortalte, at der har været afholdt møde om etablering af vejlaug  for Gartnerivej 
med repræsentanter fra Ryparken Lilleskole, lokaludvalget og jurist fra fsb. På mødet 
blev udkast til vedtægter for vejlauget gennemgået. Der afholdes orienterende møde 
indenfor 14 dage. 
 

 


